



## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

---

### South Cove Manor Updates

---

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Recently, we have seen an increase in the number of family members bringing food into the building and sharing that food with multiple residents in the courtyards. While we completely understand the desire to share food with others, there are regulations that do not allow for the sharing of food with residents other than those you are visiting. Many of those regulations have to do with COVID requirements, while others are centered around the fact that many residents have swallowing difficulties and have varying texture restrictions when it comes to food.

I am asking that if any visitor brings in food to NOT share that food with any resident without discussing it with the nurse on the floor first. This is something that we need to do to keep all of our residents safe.

On a separate note, we are in the process of administering flu vaccines to those residents that have consented to receive them. If your loved one would like to receive the vaccine, and there is no consent currently in place, please take with the unit manager on the floor prior to this Friday, October 12th.

Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions, and I thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,  
William J. Graves

## 中華頤養院更新

亲爱的中華頤養院家人和朋友们：

最近，我们发现越来越多的家庭成员将食物带入大楼并与庭院中的多名院民分享食物。虽然我们完全理解与他人分享食物的愿望，但有规定不允许与您所拜访的院民以外的院民分享食物。其中许多法规都与新冠疫情的要求有关，而其他法规则围绕着许多院民有吞咽困难并且在食物方面有不同质地限制的事实。

我要求，如果任何访客携带食物，请不要在未先与楼层护士讨论的情况下与任何院民分享该食物。这是我们需要做的事情，以确保所有院民的安全。

另请注意，我们正在向那些同意接种流感疫苗的院民注射流感疫苗。如果您的亲人想要接种疫苗，但目前尚未获得同意，请在 10 月 12 日星期五之前到现场与单位经理联系。

如果您有任何疑问，请告知李力、迈克尔·奥布莱恩或我，我再次感谢您对中華頤養院的信任。

真挚地，  
威廉·J·格雷夫斯  
总裁兼首席执行官

Please support  
South Cove Manor

請支持  
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form](#)  
[to mail a check](#)





**South Cove Manor at Quincy Point  
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169

(617) 423-0590

[www.SouthCoveManor.org](http://www.SouthCoveManor.org)

[info@southcovemanor.org](mailto:info@southcovemanor.org)



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,  
please (Unsubscribing is not supported in previews).